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БТПП
БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 6)

На 27 ноември 2024 г. от 11:00 ч. Българската търговско-промишлена палата (БТПП) организира в сътрудничество
с Посолството на Кувейт в София и Кувейтската търговско–промишлена палата онлайн събитие на тема
"Икономически възможности за бизнес между Държавата Кувейт и Р. България". 

/КРОСС/ Снощи, в предаването "Още от деня" по БНТ Боряна Абаджиева каза, че живеем в динамично и
интересно време. "Реално бизнесът очаква следващата година, малко по-негативно е настроен спрямо
очакванията за 2024 г. Цялата политическа ситуация, геополитическата обстановка оказват влияние върху бизнеса
в момента". Европейското икономическо проучване се провежда сред 27 държави, интервюрат се 41 хи... 

32-рото годишно издание на Европейското икономическото проучване на EUROCHAMBRES (EES2025) отразява
период на преход и адаптация към новите икономически реалности, обусловени от геополитическата
нестабилност и предизвикателствата на глобалния пазар. БТПП е партньор на EUROCHAMBRES в проучването за
26-ти пореден път. Своите очаквания изразиха над 680 предприемачи, представители на българския бизнес... 

При засилен интерес премина организираният от БТПП онлайн информационен ден по проект APPRENTLINE. В
семинара, който се проведе на 20 ноември т.г., взеха участие над 50 души, представители на трите целеви групи на
проекта – МСП, центрове за професионално обучение и посреднически организации. Събитието бе открито от
председателя на БТПП Цветан Симеонов, който подчерта нуждата от по-нататъшно прило... 

Заглавие: БТПП представя възможностите за бизнес с Кувейт на онлайн събитие
Дата: 22.11.2024 08:41
Медия: Industry Info

Заглавие: Боряна Абаджиева: Третата посока е свързана с подобряване на социалната среда на живот и
свързана с демографската криза и миграцията, т.е. да се опитаме да върнем хора в България"
Дата: 22.11.2024 06:59
Медия: Агенция "КРОСС"

Заглавие: Европейско икономическото проучване на EUROCHAMBRES и нагласите на българските фирми
Дата: 21.11.2024 13:31
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Повишете цифровите си умения, необходими за организирането на онлайн стажове
Дата: 21.11.2024 12:31
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Срещи с компании на изложението FORMNEXT 2024, Франкфурт
Дата: 22.11.2024 10:31
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

https://industryinfo.bg/article/34006-btpp-predstavia-vazmojnostite-za-biznes-s-kuveyt-na-onlayn-sabitie
https://www.cross.bg/posoka-svurzana-abadzhieva-1758996.html
https://www.bcci.bg/news/20636
https://www.bcci.bg/news/20635
https://www.bcci.bg/news/20637


В последния ден на изложението за 3D технологии FORMNEXT 2024 във Франкфурт, Германия, заместник-
председателят на БТПП д-р Васил Тодоров, посети щанда на "miniFactory", Финландия, лидер в производството на
високотемпературни 3D принтери, и проведе среща с Илиян Иванов - представител за Централна и Източна
Европа. Принтерите на miniFactory работят с материали от групата на т.нар. ултра или супер по... 

Българската търговско-промишлена плата (БТПП) обяви резултатите от годишното проучване на Асоциацията на
европейските търговско-промишлени палати Eurochambres за икономическата ситуация в Европа EES2025. 32-то
издание на проучването отразява период на преход и адаптация към новите икономически реалности, обусловени
от геополитическата нестабилност и предизвикателствата на глобалния пазар. 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
15)

Българските производители ще бъдат засегнати от евентуални американски мита по-скоро индиректно - като част
от европейските вериги на доставкиТемата накратко Местните компании засега не се притесняват от търговската
политика на Тръмп, но призават, че по-високи мита биха намалили тяхната конкурентност. В задаващата се по-
трудна среда България трябва да заздрави отношенията си със САЩ и да не проп... 

По-агресивен е от грузинския вариант, смята шефът на Американската търговска камара в Тбилиси Законът за
чуждестранните агенти, който е в разрез с международните и национални норми, ще навреди на бизнеса и на
гражданските организации в България, ако бъде въведен. Това заяви президентката на Фондация "Америка за
България" Нанси Шилър на форума "Бизнес и гражданско общество: Партньори за по-добра ср... 

Федерико Лазари участва в конференцията "ESG: Управление за устойчив растеж" в СофияРъководителят на
представителството на "Главболгарстрой" в Брюксел (Белгия) Федерико Лазари участва в конференцията "ESG:
Управление за устойчив растеж", организирана съвместно от Американската търговска камара в България и
Германo-българската индустриално-търговска камара. Конференцията събра над 100 участници в ... 

Българският и международен бизнес и гражданско общество заедно за по-добра среда 10 български и
международни работодателски и бизнес асоциации и 10 български и международни граждански организации се
събраха на международен форум "Бизнес и гражданско общество: Партньори за по-добра среда" в София Тех
Парк на 21 ноември. Тема на фокус бе как съвместните усилия на бизнеса и гражданското общество в Бъ... 

Заглавие: Българските предприемачи остават едни от най-позитивно настроените в Европа
Дата: 22.11.2024 12:12
Медия: Industry Info

Заглавие: Ефектът "Тръмп" за българската икономика: Рано е за паника
Дата: 22.11.2024 06:21
Медия: Капитал

Заглавие: И бизнесът против закона за чуждестранните агенти, грубо газел конституцията (Обзор)
Дата: 21.11.2024 22:32
Медия: Dotbg.bg

Заглавие: Ръководителят на представителството на ГБС в Брюксел модерира панел за устойчивия преход
Дата: 21.11.2024 17:32
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: Фондация "Америка за България": Евгений Иванов – Не трябва да мълчим, трябва да бъдем
обединени
Дата: 21.11.2024 17:26
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Проф. Гарабед Минасян пред ФАКТИ: Мисля, че ще се стигне да удължаване на настоящия бюджет
Дата: 22.11.2024 09:01

https://industryinfo.bg/article/34009-balgarskite-predpriemachi-ostavat-edni-ot-nay-pozitivno-nastroenite-v-evropa
https://www.capital.bg/politika_i_ikonomika/ikonomika/2024/11/22/4706195_efektut_trump_za_bulgarskata_ikonomika_rano_e_za_panika/
https://www.dotbg.bg/article/19371108
https://www.investor.bg/a/519-ekologiya/404480-rakovoditelyat-na-predstavitelstvoto-na-gbs-v-bryuksel-moderira-panel-za-ustoychiviya-prehod
https://www.bta.bg/bg/news/bulgaria/oficial-messages/785587-fondatsiya-amerika-za-balgariya-evgeniy-ivanov-ne-tryabva-da-malchim-tryab
https://fakti.bg/mnenia/929666-prof-garabed-minasan-pred-fakti-misla-che-shte-se-stigne-da-udaljavane-na-nastoashtia-budjet


Данъчната тежест ще продължава да се поема преимуществено от нискодоходната част от населението, казва
икономистътМинимална работна заплата от 1077 лв., ръст на заплатите от поне 10 % във всички бюджетни сфери
и по-значително увеличаване на доходите в образованието, здравеопазването и МВР. Това са част от
предложенията в бюджет 2025-а. Това, разбира се, предизвика много коментари. Какъв бюджет да ... 

"Данъчната амнистия е нож с две остриета", защото се прави отстъпка на некоректните данъкоплатци - да платят
своите задължения, без начисляването на наказателните лихви, което е лош сигнал за коректните България от три
години е в институционална и политическа криза. Няма визия за развитие на икономиката. Това заяви Добрин
Иванов, изпълнителен директор на Асоциацията на индустриалния капитал в Бълг... 

Досега бе известно, че МФ предлага по-бързо увеличение на акциза за тютюневите изделия и електронните цигари
от вече планираното поетапно нарастване според приетия в края на 2022 г. четиригодишен календар Поредна
среща на финансовия министър Людмила Петкова с представители на политическите партии в 51-вия парламент
разкри нови предложения за по-високи данъци догодина, които не бяха коментирани до ... 

За 2025 г. остават за изпълнение 18 двуетапни договора по програмата, от които 8 следва да бъдат реализирани
до крайния срок за приключване "Избрахме да проведем шестото заседание на Комитета за наблюдение на
Програма "Развитие на регионите" 2021-2027 в Кремиковския манастир, за да демонстрираме приемствеността и
връзката между Оперативна програма "Региони в растеж" 2014-2020 г. (ОПРР) и Програма... 

Банкери се противопоставиха на идеята за допълнително облагане на свръхпечалбите на банките. Според тях
тази мярка за повече приходи в бюджета не само, че няма да доведе до свиване на дефицита, но крие риск за
стабилността на финансовата система и забавяне на икономиката. "Подобна мярка съдържа кризисен потенциал.
Тя ще доведе до отнемане на капитал от банковата система, съответно до по-малко въз... 

Индексациите по договорите за жп строителство са 290.5 млн. без ДДС. Жп проектите са едни от най-бавно
случващите се в страната, а инфлацията ги забави допълнителноТемата накратко Министерствата и структурите
към тях в страната са одобрили индексации за почти 2 млрд. лева. Общата стойност на одобрените към момента
допълнителни суми по договорите за жп строителство е 290.5 млн. без ДДС. Жп проек... 

Медия: Факти

Заглавие: Данъчната амнистия може да доведе до легализиране на незаконни доходи, смятат от бизнеса
Дата: 22.11.2024 07:55
Медия: Econ

Заглавие: Вдигане на акциза за алкохола е сред мерките за "саниране" на бюджета
Дата: 22.11.2024 07:45
Медия: Econ

Заглавие: Над 3 млрд. са разплатените средства по Оперативна програма ,,Региони в растеж" 2014-2020 г.
Дата: 22.11.2024 07:42
Медия: Акцент БГ

Заглавие: Банкери против облагане на свръхпечалбите
Дата: 21.11.2024 22:33
Медия: ГлобусНюс

Заглавие: Хем бавно, хем скъпо
Дата: 22.11.2024 10:27
Медия: Капитал

Заглавие: Бизнесът иска повече професионални паралелки вместо езикови
Дата: 22.11.2024 10:15
Медия: Petel.bg

https://econ.bg/%D0%9D%D0%BE%D0%B2%D0%B8%D0%BD%D0%B8/%D0%94%D0%B0%D0%BD%D1%8A%D1%87%D0%BD%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%B0%D0%BC%D0%BD%D0%B8%D1%81%D1%82%D0%B8%D1%8F-%D0%BC%D0%BE%D0%B6%D0%B5-%D0%B4%D0%B0-%D0%B4%D0%BE%D0%B2%D0%B5%D0%B4%D0%B5-%D0%B4%D0%BE-%D0%BB%D0%B5%D0%B3%D0%B0%D0%BB%D0%B8%D0%B7%D0%B8%D1%80%D0%B0%D0%BD%D0%B5-%D0%BD%D0%B0-%D0%BD%D0%B5%D0%B7%D0%B0%D0%BA%D0%BE%D0%BD%D0%BD%D0%B8-%D0%B4%D0%BE%D1%85%D0%BE%D0%B4%D0%B8-%D1%81%D0%BC%D1%8F%D1%82%D0%B0%D1%82-%D0%BE%D1%82-%D0%B1%D0%B8%D0%B7%D0%BD%D0%B5%D1%81%D0%B0_l.a_i.809751_at.1.html
https://econ.bg/%D0%9D%D0%B0%D1%83%D1%87%D0%B8-%D0%B7%D0%B0/%D0%92%D0%B4%D0%B8%D0%B3%D0%B0%D0%BD%D0%B5-%D0%BD%D0%B0-%D0%B0%D0%BA%D1%86%D0%B8%D0%B7%D0%B0-%D0%B7%D0%B0-%D0%B0%D0%BB%D0%BA%D0%BE%D1%85%D0%BE%D0%BB%D0%B0-%D0%B5-%D1%81%D1%80%D0%B5%D0%B4-%D0%BC%D0%B5%D1%80%D0%BA%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%B7%D0%B0-%D1%81%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D1%80%D0%B0%D0%BD%D0%B5-%D0%BD%D0%B0-%D0%B1%D1%8E%D0%B4%D0%B6%D0%B5%D1%82%D0%B0_l.a_i.809750_at.10.html
https://akcent.bg/article/71135
https://globusnews.net/%D0%B1%D0%B0%D0%BD%D0%BA%D0%B5%D1%80%D0%B8-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D1%82%D0%B8%D0%B2-%D0%BE%D0%B1%D0%BB%D0%B0%D0%B3%D0%B0%D0%BD%D0%B5-%D0%BD%D0%B0-%D1%81%D0%B2%D1%80%D1%8A%D1%85%D0%BF%D0%B5%D1%87%D0%B0/
https://www.capital.bg/politika_i_ikonomika/ikonomika/2024/11/22/4705945_hem_bavno_hem_skupo/
https://petel.bg/Biznesat-iska-poveche-profesionalni-paralelki-vmesto-ezikovi__555192


Пиксабей Намаляването на дела на професионалните паралелки ще доведе до дългосрочни негативни последици
за икономиката, ако не се предприемат своевременни мерки, за това предупреждават от Асоциацията на
индустриалния капитал в България (АИКБ), която отправи писмо до министъра на образованието и науката, проф.
Галин Цоков, относно изготвянето на Държавния план-прием (ДПП) за учебната 2025/2026 годи... 

Данъчната тежест ще продължава да се поема преимуществено от нискодоходната част от населението, казва
икономистът Минимална работна заплата от 1077 лв., ръст на заплатите от поне 10 % във всички бюджетни сфери
и по-значително увеличаване на доходите в образованието, здравеопазването и МВР. Това са част от
предложенията в бюджет 2025-а. Това, разбира се, предизвика много коментари. Какъв бюджет да... 

Новини Стандарт 2025 година нма да е щедра в икономически план нито за България, нито за Евопа. Макар да се
смаляват прогнозите за световна рецесия, оживлението в потреблението, натъпило след пандемията, отстъпва
мястото си за предпазливите покупки и сигурните инвестиции. Нестабилната политическа обстановка в България
прави непредсказуемо членството ни в еврозоната. Вдигането на заплатите от януар... 

Haй-пoпyляpнaтa ĸpиптoвaлyтa в cвeтa пpoдължaвa дa pacтe cтaбилнo в cтoйнocттa cи, oтĸaĸтo Дoнaлд Tpъмп
cпeчeли пpeзидeнтcĸитe избopи в CAЩ пo-paнo тoзи мeceц. Битĸoйн нaдминa $97 000 зa мoнeтa. "Победата на
Доналд Тръмп катализира един процес, който щеше да се случи и без това. Той направи така, че в рамките на един
месец биткойн поскъпна с 50% спрямо еврото и с около 45% спрямо долара. За първи... 

Бюджетният дефицит расте, а публичният дълг вероятно ще подобри рекорда през следващите годиниКуриерската
услуга на румънския предприемач Феликс Патраскану процъфтявала. Правителството повишило заплатите и
пенсиите, затова клиентите му имали повече пари за харчене. То построило нови пътища, които позволявали на
флотилията му от микробуси да се движат безпрепятствено, а бизнесът му се превърнал в н... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 11)

Bлияниeтo нa вce пo-бъpзo paзвивaщия ce изĸycтвeн интeлeĸт (АІ) въpxy вcичĸи ceĸтopи нa бългapcĸaтa
иĸoнoмиĸa щe cтaвa вce пo-гoлямo. Toвa зaяви в cтyдиoтo нa Моnеу.bg Инa Aгaфoнoвa, ĸoятo e yчpeдитeл и
пpeдceдaтeл нa УC нa фoндaция c oбщecтвeнa пoлзa "Bиa Πoнтиĸa". Aгaфoнoвa e и cъyчpeдитeл и члeн нa УC нa
Югoизтoчeн Дигитaлeн Инoвaциoнeн Xъб. Eĸcпepтът e дoĸлaдчиĸ нa пpeдлoжeн oт пpeзидeнтa aнaл... 

Заглавие: Проф. Гарабед Минасян: Мисля, че ще се стигне да удължаване на настоящия бюджет
Дата: 22.11.2024 10:03
Медия: Днес News

Заглавие: 2025: Забавя се икономиката, забързват се цените
Дата: 22.11.2024 10:00
Медия: Буднаера

Заглавие: Единствената причина златото да струва много е, че му имаме доверие
Дата: 22.11.2024 11:15
Медия: Bulgaria ON AIR

Заглавие: Румънците се готвят за финансови проблеми, който и да спечели изборите
Дата: 22.11.2024 11:44
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: Изĸycтвeният интeлeĸт щe oĸaзвa вce пo-гoлямo влияниe въpxy иĸoнoмиĸaтa и тpyдoвия пaзap в
Бългapия
Дата: 21.11.2024 16:40
Медия: Грамофона

Заглавие: Единадесетата есенна академия "Бъдещето е днес – обучение и изследвания чрез AI инструменти"
се проведе в нашия университет
Дата: 21.11.2024 17:07
Медия: Университет за национално и световно стопанство

https://dnesnews.bg/2024/11/%D0%BF%D1%80%D0%BE%D1%84-%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B0%D0%B1%D0%B5%D0%B4-%D0%BC%D0%B8%D0%BD%D0%B0%D1%81%D1%8F%D0%BD-%D0%BC%D0%B8%D1%81%D0%BB%D1%8F-%D1%87%D0%B5-%D1%89%D0%B5-%D1%81%D0%B5-%D1%81%D1%82/
http://www.budnaera.com/202405f/24052719.html
https://www.bgonair.bg/a/36-sutreshen-blok/364890-edinstvenata-prichina-zlatoto-da-struva-mnogo-e-che-mu-imame-doverie
https://www.investor.bg/a/516-politika/404508-rumantsite-se-gotvyat-za-finansovi-problemi-koyto-i-da-specheli-izborite
https://www.gramofona.com/obshtestvo/izyctveniyat-intelet-shte-oazva-vce-po-golyamo-vliyanie-vapxy-ionomiata-i-tpydoviya-pazap-v-balgapiya
https://www.unwe.bg/bg/news/62105/%D0%B5%D0%B4%D0%B8%D0%BD%D0%B0%D0%B4%D0%B5%D1%81%D0%B5%D1%82%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%B5%D1%81%D0%B5%D0%BD%D0%BD%D0%B0-%D0%B0%D0%BA%D0%B0%D0%B4%D0%B5%D0%BC%D0%B8%D1%8F-%D0%B1%D1%8A%D0%B4%D0%B5%D1%89%D0%B5%D1%82%D0%BE-%D0%B5-%D0%B4%D0%BD%D0%B5%D1%81-%D0%BE%D0%B1%D1%83%D1%87%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D0%B5-%D0%B8-%D0%B8%D0%B7%D1%81%D0%BB%D0%B5%D0%B4%D0%B2%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D1%8F-%D1%87%D1%80%D0%B5%D0%B7-ai-%D0%B8%D0%BD%D1%81.html


Събитието, станало вече традиция, се организира от катедра "Публична администрация" за единадесета поредна
година. Темата на изданието тази година е "Бъдещето е днес – обучение и изследвания чрез AI инструменти".
"Есенната академия стартира като форум за обмен на информация и идеи за научни изследвания и
преподавателска работа на екипа на катедра "Публична администрация" в УНСС. Академията се разв... 

Приемане на Закон за регистрация на чуждестранните агенти би донесло вреда както за бизнеса, така и за
гражданското общество в България. Това стана известно от думите на Нанси Шилър, президент на Фондация
"Америка за България" в откриващо слово в рамките на дискусионния форум "Бизнес и гражданско общество:
Партньори за по-добра среда". Събитието се провежда в Иновационен форум "Джон Атанасов" на С... 

Само 16,6% от осигурените получават пожизнена пенсия от частен фонд Повечето искат бързо да изтеглят парите
си, за да не се обезценят от инфлацията Вече и мъже взимат втора пенсия След 24 години внасяне на осигуровки
в частните универсални пенсионни фондове средният размер на изплащаните от тях пенсии е 92,54 лв., показват
данни на Комисията за финансов надзор към края на септември. Освен това е м... 

Сметката, която се разнася от финансовия министър от известно време, трябва много внимателно да се де
композира и да се чете. 18 милиарда повече биха били разходите на държавата, отколкото заложените в
бюджета, при положение че се изпълни заложеното в законодателството на 100%. Това значи пенсиите да бъдат
увеличени от 1 юли, както е по швейцарското правило, заплатите в МВР и МО да бъдат увеличени... 

[email protected]По-агресивен е от грузинския вариант, смята шефът на Американската търговска камара в Тбилиси
Законът за чуждестранните агенти, който е в разрез с международните и национални норми, ще навреди на
бизнеса и на гражданските организации в България, ако бъде въведен. Това заяви президентката на Фондация
"Америка за България" Нанси Шилър на форума "Бизнес и гражданско общество: Партньо... 

Яким Павлов, управител на търговска верига Практикер Това е третото издание в България на годишната класация
на международната платформа Kaderabotim.bg, To oткроява ключовите работодатели в различни икономически
сектори според отношенията им с техните служители Международната кариерна платформа Kaderabotim.bg
публикува третото издание на своята класация на най-популярните работодатели у нас. "Топ ... 

Заглавие: Законът за регистрация на чуждестранните агенти е вреден за бизнеса и гражданското общество,
посочи Нанси Шилър, президент на Фондация "Америка за България"
Дата: 21.11.2024 11:44
Медия: Утро Русе

Заглавие: 92 лв. втора пенсия за 24 години осигуровки!
Дата: 22.11.2024 08:30
Медия: Труд

Заглавие: САМО В ПИК TV! Шефът на КНСБ предупреди политиците: Ако не изпълнят това, което е обещано,
хората ще излязат по улиците (ВИДЕО)
Дата: 22.11.2024 07:35
Медия: ПИК

Заглавие: И бизнесът против закона за чуждестранните агенти, грубо газел конституцията (Обзор)
Дата: 21.11.2024 22:30
Медия: 24 Часа

Заглавие: Служители определят най-добрите работодатели у нас през 2024 г. в независима онлайн класация
Дата: 21.11.2024 18:12
Медия: Pixelmedia.bg

Заглавие: Развитите страни просто няма да оцелеят без имигранти�
Дата: 22.11.2024 10:34
Медия: Marginalia

https://utroruse.com/article/1052383/
https://trud.bg/92-%D0%BB%D0%B2-%D0%B2%D1%82%D0%BE%D1%80%D0%B0-%D0%BF%D0%B5%D0%BD%D1%81%D0%B8%D1%8F-%D0%B7%D0%B0-24-%D0%B3%D0%BE%D0%B4%D0%B8%D0%BD%D0%B8-%D0%BE%D1%81%D0%B8%D0%B3%D1%83%D1%80%D0%BE%D0%B2%D0%BA%D0%B8/
https://pik.bg/%D1%81%D0%B0%D0%BC%D0%BE-%D0%B2-%D0%BF%D0%B8%D0%BA-tv-%D1%88%D0%B5%D1%84%D1%8A%D1%82-%D0%BD%D0%B0-%D0%BA%D0%BD%D1%81%D0%B1-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B4%D1%83%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B4%D0%B8-%D0%BF%D0%BE%D0%BB%D0%B8%D1%82%D0%B8%D1%86%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%B0%D0%BA%D0%BE-%D0%BD%D0%B5-%D0%B8%D0%B7%D0%BF%D1%8A%D0%BB%D0%BD%D1%8F%D1%82-%D1%82%D0%BE%D0%B2%D0%B0-%D0%BA%D0%BE%D0%B5%D1%82%D0%BE-%D0%B5-%D0%BE%D0%B1%D0%B5%D1%89%D0%B0%D0%BD%D0%BE-%D1%85%D0%BE%D1%80-news1256406.html
https://www.24chasa.bg/biznes/article/19370635
https://pixelmedia.bg/%D1%81%D0%BB%D1%83%D0%B6%D0%B8%D1%82%D0%B5%D0%BB%D0%B8-%D0%BE%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B4%D0%B5%D0%BB%D1%8F%D1%82-%D0%BD%D0%B0%D0%B9-%D0%B4%D0%BE%D0%B1%D1%80%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D1%80%D0%B0%D0%B1%D0%BE/
https://www.marginalia.bg/razvitite-strani-prosto-nyama-da-otseleyat-bez-imigranti/


Спечелилият президентските избори в САЩ Доналд Тръмп изгради своята кампания върху остра антиимигрантска
риторика. Много европейски партии (не само ултрадесни) също спекулират с негативното отношение към
имигрантите, като популярността на тази риторика расте през последните години. В действителност те са
изключително необходими на икономиката на западните страни: поддържат процента на трудоспособн... 

Пиксабей Българската индустрия се трансформира към производства с висока добавена стойност. Разбира се,
намирането на подготвени кадри е сериозно предизвикателство. Между отделните части на търговската
промишленост има големи разлики – някои предприятия са до пет пъти по-производителни от други. Това са
химическата промишленост, автомобилното производство и други. Това каза Адриан Николов, Институ... 

Минималната работна заплата да стане 1077 лв. настояват синдикати. До скоро този размер изглеждаше
възможен заедно с увеличението на възнагражденията в държавния сектор. С наближаването на бюджет 2025
обаче нещата не изгледат никак сигурни. Докато Синдикатите настояват за увеличение, бизнесът не дава и дума
да става за подобни действия. Инфлация, покупателна способност са само част от мотивите на ... 

Заместник изпълнителният директор на ИА "Главна инспекция по труда" (ИА ГИТ) Цветомила Филипова се включи
във форума за социално отговорен бизнес, устойчиво развитие и приобщаваща заетост. Събитието се организира
от Националната асоциация на социално отговорните работодатели (НАСОР). В него се включиха още
представители на Министерството на труда и социалната политика, Агенцията по заетостта, Аген... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 13)

Приемане на Закон за регистрация на чуждестранните агенти би донесло вреда както за бизнеса, така и за
гражданското общество в България. Това стана известно от думите на Нанси Шилър, президент на Фондация
"Америка за България" в откриващо слово в рамките на дискусионния форум "Бизнес и гражданско общество:
Партньори за по-добра среда". Събитието се провежда в Иновационен форум "Джон Атанасов" на С... 

Днес отбелязваме голям винен празник, започнал от Франция. В над 100 града по света посрещат новата реколта
на младото вино Божоле нуво. Продажбата му започва само шест седмици след края на гроздобера, винаги в
третия четвъртък на ноември. За всички любители на виното днес е специален ден."Божоле е един регион, който
се намира от север на град Лион. Това е вторият френски град между Лион и Макон -... 

Заглавие: Едва 1 от 5 работещи българи ходи на обучения, в Дания 80 % учат допълнително
Дата: 22.11.2024 09:58
Медия: Petel.bg

Заглавие: Промени в трудовото законодателство трябва да облекчат работодателите
Дата: 22.11.2024 10:58
Медия: Радио Стара загора

Заглавие: ИА "Главна инспекция по труда" подкрепи форум на социалноотговорните работодатели
Дата: 22.11.2024 10:33
Медия: Изпълнителна агенция "Главна инспекция по труда"

Заглавие: "Америка за България" и организации от Нидерландия, Германия и Швейцария са мишена на Закона
за чуждестранните агенти
Дата: 21.11.2024 17:14
Медия: Дебати

Заглавие: Новата реколта на младото вино Божоле
Дата: 21.11.2024 10:21
Медия: Благоевград 24

Заглавие: Президентът Радев е на бизнес форум в Сингапур
Дата: 22.11.2024 09:08
Медия: Zonaburgas.bg

https://petel.bg/Edva-1-ot-5-raboteshhi-balgari-hodi-na-obucheniya--v-Daniya-80---uchat-dopalnitelno-__555187
https://bnr.bg/starazagora/post/102078607/promeni-v-trudovoto-zakonodatelstvo-trabva-da-oblekchat-rabotodatelite
https://www.gli.government.bg/bg/taxonomy/term/423/node/13327
https://debati.bg/amerika-za-balgariya-i-organizaczii-ot-niderlandiya-germaniya-i-shvejczariya-sa-mishena-na-zakona-za-chuzhdestrannite-agenti/
https://www.blagoevgrad24.bg/novini/interesno/Novata-rekolta-na-mladoto-vino-Bozhole-2345653
https://www.zonaburgas.bg/prezidentat-radev-e-na-biznes-forum-v-singapur/


България и Сингапур имат потенциал да обединят усилия за съвместни научноизследователски проучвания, за да
развиват и разработват съвместни продукти, които да разширят присъствието на двете държави на различни
пазари по света. Това заяви президентът Румен Радев при откриването на бизнес форум по време на
посещението си в Сингапур. В рамките на визитата държавният глава е придружаван от представите... 

Чехия намалява пенсиите на бившите комунистически функционери и увеличава тези на някогашните дисиденти.
Този акт на закъсняла справедливост ще спаси от бедност поне някои от жертвите на режима, пише Deutsche
Welle. Петрушка Шустрова беше известна чешка дисидентка, журналистка, преводачка и експертка за Източна
Европа, починала през 2023 година. Във времето между съветската окупация на Чехословаки... 

Полицейските синдикати плашат с протести, ако планираното увеличение на заплатите в МВР не залегне в
бюджета за 2025 година МВР не буди страх у престъпните босове. Но пък когато полицаите заплашат с протести,
политиците треперят. И партиите се надпреварват да демонстрират "подкрепа" за държавността, макар да става
дума за политически театър. Ако държавата вдигаше заплати по заслуги, служителите в ... 

От много месеци насам Борисов говори лоши неща само за ПП, никога за ДБ. От много време насам ДБ и ДСБ са
много по-сговорчиви спрямо Борисов в сравнение с ПП. Започвам да се замислям, дали това намигването, което
ДБ и ДСБ направиха не е още един попътен вятър за правителство. Дали не е възможно да се направи
правителство ГЕРБ, ДБ, БСП и ИТН. Това каза социологът Първан Симеонов от "Галъп Интернеша... 

След като в сряда награди за особени заслуги към Украйна лидера на "ДПС - Ново начало" Делян Пеевски,
украинското посолство съобщи вчера, че с грамоти и медали са отличени и други двама партийни водачи, негови
партньори от мандата на тъй наречената "сглобка". За подкрепата си към Киев са наградени и лидерите на ГЕРБ и
ПП Бойко Борисов и Кирил Петков, става ясно от съобщение на амбасадата на страни... 

От много месеци насам Борисов говори лоши неща само за ПП, никога за ДБ. От много време насам ДБ и ДСБ са
много по-сговорчиви спрямо Борисов в сравнение с ПП. Започвам да се замислям, дали това намигването, което
ДБ и ДСБ направиха не е още един попътен вятър за правителство. Дали не е възможно да се направи
правителство ГЕРБ, ДБ, БСП и ИТН. Това каза социологът Първан Симеонов от "Галъп Интернеша... 

Заглавие: Чехия реже от пенсиите на бившите комунистически функционери, дава бонуси на дисидентите
Дата: 22.11.2024 07:36
Медия: ПИК

Заглавие: Защо когато МВР заплаши с протести, политиците треперят?
Дата: 21.11.2024 18:03
Медия: Днес News

Заглавие: Първан Симеонов: Борисов е измислил формулата. Тя изглежда логична и възможна, леко
грозновато политически прагматична
Дата: 22.11.2024 09:42
Медия: Фокус

Заглавие: След Пеевски Украйна награди с грамоти и медали Бойко Борисов и Кирил Петков
Дата: 22.11.2024 08:47
Медия: Днес+

Заглавие: Първан Симеонов: Борисов е измислил формулата. Тя изглежда логична и възможна, леко
грозновато политически прагматична
Дата: 22.11.2024 10:02
Медия: Sofia24.bg

Заглавие: Революция с кадастъра. Нови справки за имотите
Дата: 22.11.2024 10:38
Медия: Агенция Стандарт

https://pik.bg/%D1%87%D0%B5%D1%85%D0%B8%D1%8F-%D1%80%D0%B5%D0%B6%D0%B5-%D0%BE%D1%82%C2%A0%D0%BF%D0%B5%D0%BD%D1%81%D0%B8%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BD%D0%B0-%D0%B1%D0%B8%D0%B2%D1%88%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BA%D0%BE%D0%BC%D1%83%D0%BD%D0%B8%D1%81%D1%82%D0%B8%D1%87%D0%B5%D1%81%D0%BA%D0%B8-%D1%84%D1%83%D0%BD%D0%BA%D1%86%D0%B8%D0%BE%D0%BD%D0%B5%D1%80%D0%B8-%D0%B4%D0%B0%D0%B2%D0%B0-%D0%B1%D0%BE%D0%BD%D1%83%D1%81%D0%B8-%D0%BD%D0%B0-%D0%B4%D0%B8%D1%81%D0%B8%D0%B4%D0%B5%D0%BD%D1%82%D0%B8%D1%82%D0%B5-news1256376.html
https://dnesnews.bg/2024/11/%D0%B7%D0%B0%D1%89%D0%BE-%D0%BA%D0%BE%D0%B3%D0%B0%D1%82%D0%BE-%D0%BC%D0%B2%D1%80-%D0%B7%D0%B0%D0%BF%D0%BB%D0%B0%D1%88%D0%B8-%D1%81-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D1%82%D0%B5%D1%81%D1%82%D0%B8-%D0%BF%D0%BE%D0%BB/
https://www.focus-news.net/novini/Bylgaria/Purvan-Simeonov-Borisov-e-izmislil-formulataTya-izglezhda-logichna-i-vuzmozhna-leko-groznovato-politicheski-pragmatichna-2347086
https://dnesplus.bg/bulgaria/sled-peevski-ukrayna-nagradi-s-gramoti-i-medali-boyko-borisov-i-kiril-petkov_1173979
https://www.sofia24.bg/novini/Bylgaria/Purvan-Simeonov-Borisov-e-izmislil-formulataTya-izglezhda-logichna-i-vuzmozhna-leko-groznovato-politicheski-pragmatichna-2347088
https://www.standartnews.com/biznes/revolyuciya-s-kadastara-novi-spravki-za-imotite-580547.html


Има връзка и с имотния, и с търговския регистър, с ГРАО, БНБ и "Български пощи"Новата информационна система
на Агенцията по геодезия, картография и кадастър (АГКК) ще заработи на 16 декември. Това съобщи
изпълнителният директор на агенцията инж. Милен Димиев, който представи основните ѝ функционалности.
Заради миграцията на данни от старата в новата система от 11 до 15 декември 2024 г. информацион... 

Президентът Румен Радев води делегацията Кметът на Русе - Пенчо Милков, взе участие в престижен бизнес
форум в Сингапур като част от официалната българска делегация, водена от президента Румен Радев, съобщи
Русе Медиа. Държавното посещение има за цел укрепването на двустранните отношения на най-високо
политическо ниво и стимулиране на партньорствата между двете държави. По време на откриването на ... 

Институцията празнува своята 20-годишнина в петзвезден хотел на морето, над 100 служители са я напуснали за
година На 22-ри ноември всички служители на Агенция по вписванията ще бъдат командировани за три дни в
черноморския курорт Равда. Целта на мероприятието не е служебна, а тържествена – изпълнителната агенция
към министъра на правосъдието отбелязва 20 години от създаването си през 2004-та годи... 

Националната новинарска агенция на България е отличен източник на информация за туризъм в България, заяви
генералният директор на Българската телеграфна агенция (БТА) Кирил Вълчев по време на второто събитие
"България - дестинация за целогодишен здравен туризъм на здравноосигурителен пазар Австрия", организирано
от Българския съюз по балнеология и СПА туризъм. Форумът започна вчера във Виена, инф... 

Попадналият в епицентъра на секс скандал Мат Гец, който беше посочен от Доналд Тръмп за следващ главен
прокурор, се отказа от поста, а новоизбраният президент на САЩ беше готов с бърз ход. Той обяви, че обвинител
№1 и ръководител на Министерството на правосъдието ще стане съпартийката му от републиканците Пам Бонди.
Също като Гец, тя се счита за предан поддръжник на "новия стар" президент, макар п... 

Заглавие: Пенчо Милков е в българската делегация на бизнес форума в Сингапур
Дата: 22.11.2024 10:08
Медия: Dunavmost

Заглавие: ПИР ПО ВРЕМЕ НА ЧУМА В АГЕНЦИЯТА ПО ВПИСВАНИЯТА
Дата: 22.11.2024 10:57
Медия: Свободно слово

Заглавие: Кирил Вълчев: БТА е отличен източник на информация за туризъм в България
Дата: 22.11.2024 10:36
Медия: Съюз на българските журналисти

Заглавие: Коя е Пам Бонди - новият избор на Доналд Тръмп за главен прокурор? (СНИМКИ)
Дата: 22.11.2024 11:31
Медия: Actualno.com

https://www.dunavmost.com/novini/pencho-milkov-e-v-balgarskata-delegatsiya-na-biznes-foruma-v-singapur
https://svobodnoslovo.eu/bulgaria/pir-po-vreme-na-chuma-v-agenciyata-po-vpisvaniyata/147935
http://sbj-bg.eu/article/details/59353/
https://www.actualno.com/america/koja-e-pam-bondi-novijat-izbor-na-donald-trymp-za-glaven-prokuror-snimki-news_2344467.html
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